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WZI.RA 0041-3/10 
Protokół Nr III/10 

z sesji Rady Powiatu Gostyńskiego 
odbytej dnia 28 grudnia 2010 r. 

w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Gostyniu 
 
Ad 1) 
Przewodniczący Rady Powiatu Robert Marcinkowski o godzinie 11.00 otworzył trzecią sesję 

Rady Powiatu Gostyńskiego. 

Przewodniczący powitał radnych oraz zaproszonych gości, w tym magistrów, którzy wzięli udział 

w konkursie na najlepszą pracę magisterską związaną tematycznie z Powiatem Gostyńskim.  

W Radzie Powiatu zasiada 19 radnych. Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jest władna 

podejmowania uchwał, gdyż jest zachowane quorum. Podczas stwierdzania quorum na sesji 

obecnych było 14 radnych. Radna Elżbieta Palka pismem z dnia 13 grudnia 2010 r. zrzekła się 

mandatu. Ponadto podczas stwierdzania quorum nieobecni byli radni Czesław Kołak, Grzegorz 

Marszałek, Janusz Sikora oraz Jerzy Ptak. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Na salę posiedzeń przybył Wicestarosta Janusz Sikora. 
Na sali obecnych jest 15 radnych. 

 
Ad. 2 
Przewodniczący Rady Robert Marcinkowski przedstawił porządek obrad. 
 

Na salę posiedzeń przybył radny Czesław Kołak. 
Na sali obecnych jest 16 radnych. 

 
Wiceprzewodniczący Komisji Samorządowo- Organizacyjnej i Porządku Publicznego 
Zdzisław Kowalczyk złożył, przyjęty przez Komisję w dniu 22 grudnia 2010 r. wniosek, o dodanie 

do porządku obrad punktu „Rozpatrzenie projektu uchwały oraz podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Pogorzela”. Dnia 11 grudnia 2010 r. spłonął w Pogorzeli 

budynek wielorodzinny. Komisja proponuje, aby Rada Powiatu przekazała kwotę 5.000 zł 

dla Gminy Pogorzela celem udzielenia pomocy rodzinom poszkodowanym w pożarze.  

Przewodniczący Rady Robert Marcinkowski zaproponował, aby projekt uchwały otrzymał 

pkt. 9 h). Kolejnym punktom należy nadać następne numery. 

 
Wniosek Komisji został przyjęty w wyniku głosowania- 16 głosów „za”.  
Porządek posiedzenia został przyjęty w wyniku głosowania- 16 głosów „za”. 
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Porządek posiedzenia III sesji Rady Powiatu Gostyńskiego: 

1. Otwarcie i ustalenie quorum. 

2. Składanie i rozpatrywanie wniosków dotyczących porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Powiatu. 

4. Ogłoszenie wyników konkursu na najlepszą pracę magisterską tematycznie związaną 

z powiatem gostyńskim. 

5. Informacja Starosty o działalności Zarządu Powiatu Gostyńskiego w okresie międzysesyjnym. 

6. Pytania radnych dotyczące przedstawionej informacji i odpowiedzi Zarządu. 

7. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych interpelacjach i udzielonych 

na nie odpowiedziach. 

8. Zapytania radnych. 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

a) stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego, 
b) nawiązania stosunku pracy ze Starostą Gostyńskim, 
c) powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Opieki 

Zdrowotnej w Gostyniu, 
d) uchwalenia „Programu Współpracy Powiatu Gostyńskiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 
24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego o wolontariacie na rok 2011”, 

e) zmiany uchwały Nr XXXVIII/317/10 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 25 marca 
2010 r. w sprawie określenia zadań z zakresu zadań rehabilitacji zawodowej 
i społecznej osób niepełnosprawnych, realizowanych w ramach środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości 
kwot na poszczególne zadania, 

f) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonych w Ciołkowie, 
g) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w Stankowie, 
h) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Pogorzela, 
i) zmian budżetu i w budżecie powiatu, 
j) wydatków budżetu powiatu, które w 2010 r. nie wygasają z upływem roku 

budżetowego, 
10. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

11. Wnioski i oświadczenia radnych. 

12. Wolne głosy.  

13. Zakończenie.  

 

Ad. 3) 

Protokół z II sesji Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 9 grudnia 2010 r. został przyjęty w wyniku 

głosowania- 16 głosów „za”. 
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Radny Ireneusz Lesiński zwrócił uwagę, że na str. 10 protokołu zostało błędnie zapisane 

nazwisko radnego Krzysztofa Nawrocika.  

Przewodniczący Robert Marcinkowski stwierdził, iż należy potraktować ten błąd jako oczywistą 

pomyłkę pisarską. 

 

Ad.4) 
Przewodniczący Rady poinformował, że 5 listopada br. została powołana Kapituła Konkursowa 

w składzie Robert Marcinkowski Przewodniczący Kapituły, członkowie Grzegorz Mayer, Paweł 

Hübner, Robert Czub, Eleonora Gościniak, Maciej Kaźmierczak, Magdalena Wasielewska, Marek 

Smektała. Członkowie Kapituły dokonali analizy formalnej dokumentacji pod względem spełnienia 

kryteriów regulaminu konkursu. Łącznie do Starostwa Powiatowego wpłynęło 7 prac magisterskich. 

Wszystkie prace spełniły wymogi formalne, Komisja po naradzie i po przyznaniu ocen punktowych 

postanowiła przyznać 3 nagrody oraz 4 wyróżnienia. Zostały złożone następujące prace: 

§ „Stosunek młodzieży szkolnej do folkloru muzycznego biskupizny” Moniki Wojciechowskiej 

z Wyższej Szkoły Humanistycznej w Lesznie, 

§ „Projekt koncepcyjny przebudowy geometrii skrzyżowania na przecięciu dróg powiatowych 

nr 4907P oraz nr 4938P w powiecie gostyńskim” –Dariusza Kasperkowiaka z Politechniki 

Poznańskiej, 

§ „Kształtowanie długu publicznego oraz deficytu budżetowego na przykładzie powiatu 

gostyńskiego w latach 2004-2008” Weroniki Jankowskiej z Wyższej Szkoły Bankowej 

w Poznaniu, 

§ „System zarządzania kapitałem ludzkim” Krzysztofa Bąka z Wyższej Szkoły Zarządzania 

Edukacją, 

§ „Porównanie bezpieczeństwa w ruchu drogowym w powiecie gostyńskim i kościańskim” 

Bartosza Klimkowskiego z Uniwersytetu Zielonogórskiego, 

§ „Projekt koncepcyjny południowej części obwodnicy miasta Gostyń” Karoliny Hańć 

z Politechniki Wrocławskiej, 

§ „Gospodarka finansowa jednostki terytorialnej w latach 2004-2008 na przykładzie gminy 

Poniec” Krystiana Juśkiewicza z Wyższej Szkoły Zarządzania i Bankowości w Poznaniu. 

 

Przewodniczący poinformował, że to już czwarta edycja konkursu na najlepszą pracę magisterską 

tematycznie związaną z Powiatem Gostyńskim. Konkurs, jak co roku, przyciąga absolwentów. 

Bardzo cieszy fakt powstawania prac, które w swoim obszarze zainteresowań poruszają sprawy 

związane z Powiatem Gostyńskim i są to prace z różnorodnych dziedzin życia społecznego, 

finansowego a tym roku są nawet dwie prace drogowe z konkretnymi propozycjami rozwiązań. 

Konkurs z jednej strony ma za zadanie promować młodych, zdolnych ludzi, z drugiej strony 

opisywać rzeczywistość Powiatu za pomocą języka naukowego. Wszystkie prace magisterskie, 

które zostały zgłoszone do konkursu znalazły już swoje miejsce w Bibliotece Publicznej Miasta 

i Gminy Gostyń.  
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Wyróżnia otrzymali: Monika Wojciechowska, Bartosz Klimkowski, Krzysztof Bąk, Krystian 

Juśkiewicz,  

Nagrody otrzymali: za III miejsce Weronika Jankowska- 1000 zł, za II miejsce Dariusz 

Kasperkowiak- 1500 zł, za I miejsce Karolina Hańć- 2000 zł za pracę „Projekt koncepcyjny 

południowej części obwodnicy miasta Gostyń”. Przewodniczący stwierdził, że wszyscy walczymy 

o obwodnicę. Być może Starosta podczas kolejnego wyjazdu do Warszawy powinien zabrać tę 

dokumentację, gdyż część obwodnicy mamy już zaprojektowaną, co stanowić może argument.  

iż mieszkańcy bardzo angażują się w tę inicjatywę.  

 

Na salę posiedzeń przybył radny Grzegorz Marszałek. 
Na sali obecnych jest 17 radnych. 

 
Ad. 5) 
Przewodniczący Robert Marcinkowski poinformował, że informacje z posiedzenia Zarządu 

z 10 i 16 grudnia 2010 r. zostały przekazane radnym. 

 

Ad. 6)  
Radny Jarosław Jędrkowiak poinformował, że dzisiaj na sesji z przyczyn zawodowych nie mógł 

uczestniczyć poseł Szczepański, który chciał przekazać informacje o prowadzonych działalnych 

w związku z obwodnicą i o lobowaniu niektórych posłów na temat tej inwestycji. Być może uda się 

zaprosić posła na kolejne posiedzenie Rady Powiatu.  

Radny zapytał o informacje z posiedzenia Zarządu z dnia 10 grudnia 2010 r. Pierwsze pytanie 

dotyczyło zapoznania się Zarządu z informacją na temat wpływających do Starostwa Powiatowego 

wniosków o zwrot nadpłat i o zobowiązaniach, które w tym roku sięgają 50.000 zł ,a koszty mogą 

sięgnąć 1- 2 mln zł. Radny powiedział, że niepokoi go zapis „Zarząd postanowił, że w wypadku 

firm ubiegających się o zwrot nadpłaty za karty pojazdu, należy wystąpić do Komendanta 

Powiatowego Policji o weryfikację złożonych dokumentów pod kątem ich poprawności 

oraz popełnienia przestępstwa fałszowania dokumentów”. Zapytał, czy gdy płacili oni 500 zł 

za kartę, to było wówczas wszystko w porządku. Stwierdził, że Starostwo jest dla mieszkańców, 

a nie jest podmiotem kategoryzującym ludzi.  

Ponadto radny zapytał o Zespół Szkół Rolniczych w Grabonogu i zwrot kosztów za pranie pościeli 

w kwocie 675 zł oraz zwrotu kosztów wynagrodzeń za dodatkowe prace porządkowe w kwocie 

430 zł w związku z wynajmem pokoi w 2010 r. dla 150 osób. Zapytał, czy był to wynajem bezpłatny 

i w związku z tym powstały dodatkowe koszty.  

Starosta Andrzej Pospieszyński odpowiadając na pierwsze pytanie poinformował, że nie będzie 

sprawdzania osób, które nabyły w sposób wtedy zgodny z prawem samochód i musiały wykupić 

kartę pojazdu. Pierwsze sprawy o zwrot tych pieniędzy toczyły się już w sądzie i zapadały wyroki. 

W związku z powyższym powiat postanowił zawierać ugody. Dodał, że są podmioty składające 
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kilkadziesiąt wniosków, które zajmowały się w sposób zawodowy sprowadzaniem samochodów. 

Wyjaśnił, że jest to zwykłe sprawdzenie, nikt nie jest o nic posądzany. 

Sekretarz Leszek Maliński uzupełniając wypowiedź Starosty dodał, że na dzień dzisiejszy 

do Starostwa Powiatowego wpłynęły 223 wnioski dotyczące zwrotu nadpłat za karty pojazdu. 

Do chwili obecnej wydano kwotę 80.685 zł. Do rozpoznania pozostało 76 wniosków, których łączna 

kwota do zapłaty wynosi ok. 120.000 zł. Wyjaśnił, że sprawa dotyczy szczególnie firm, które 

zawodowo zajmowały się sprowadzaniem pojazdów. Są pewne wątpliwości, czy z takimi firmami 

powiat może zawierać ugody. Rozpatrywane są w tej chwili dwie kwestie- samo ponoszenie opłaty 

przez firmę, która to opłata została następnie przerzucona na nabywcę pojazdu oraz kwestia 

przedawnienia. Sprawy te są rozpatrywane przez radców prawnych. Odnosząc się do kwestii 

weryfikacji dokumentów powiedział, że w przypadku podmiotów zajmujących się sprowadzaniem 

pojazdów informacje będą weryfikowane w urzędzie skarbowym. Na jedno z kolejnych posiedzeń 

Zarządu Powiatu, po dokonaniu konsultacji z radcami prawnymi, zostaną przedłożone dodatkowe 

informacje, na podstawie których Zarząd podejmie dalsze decyzje.  

Starosta Andrzej Pospieszyński odpowiadając na drugie pytanie powiedział, że budżet powiatu 

jest tak skonstruowany, że wszystkie dochody pozyskiwane również przez jednostki, trafiają jako 

dochód powiatu. Jeżeli dochody generowały jakieś koszty, to należy zwiększyć teraz wydatki 

w budżecie. Sam internat nie jest przedsiębiorstwem, który może sobie odliczyć wydatki- koszty 

wynajmowania. Dodał, że nie przypomina sobie, aby pokoje były wynajmowane za darmo.  

Radny Jarosław Jędrkowiak powiedział, że pytanie to wynikło z braku wiedzy na temat wpływów. 

Odnosząc się do sprawy nadpłat za karty pojazdu stwierdził, że były to pieniądze prywatne ludzi, 

którzy dokonując wpłat sprawiali, że pieniądze te stawały się środkami publicznymi. Przedsiębiorcy 

są tak samo obywatelami i mają takie same prawa do zwrotu nadpłaty jak inni. Firmy każdy zwrot 

będą musiały zgłosić do urzędu skarbowego. Ponadto pomysł kontroli ze strony policji i urzędu 

skarbowego może w przyszłości odstraszyć ludzi od prowadzenia podobnej działalności.  

Starosta Andrzej Pospieszyński powiedział, że powiat nie zamierza nikogo straszyć. Wszyscy, 

którzy w sposób prawidłowy sprowadzili pojazdy i na podstawie wiarygodnych rachunków nie 

muszą się niczego bać. Powiat również podlega kontroli. Dodał, że zaistniała sytuacja jest 

wynikiem błędu ustawodawcy. 

Radny Jarosław Jędrkowiak powiedział, że ludzie ci kiedyś zarejestrowali te samochody, 

zapłacili 500 zł i otrzymali kartę pojazdu. Zdaniem radnego weryfikacja została już podjęta, 

na podstawie przedstawionych dokumentów zarejestrowano samochody. Umowa między dwoma 

stronami to normalny dokument cywilno- prawny.  

Starosta Andrzej Pospieszyński zapytał, czy radny zabrania powiatowi prowadzić kontroli 

dokumentów znajdujących się w naszych archiwach.  

Przewodniczący Robert Marcinkowski stwierdził, że jako radni nie powinni godzić się na to, 

aby płacić za nie swoje błędy, gdyż nie był to błąd powiatu lecz ustawodawcy. W związku z tym 

zwrócił się z wnioskiem do Zarządu Powiatu, aby przygotował projekt stanowiska Rady Powiatu 

lub zaproponował inną formę nacisku w tym temacie.  
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Radny Alfred Siama zapytał o informację z dnia 16 grudnia br., pkt. 1b). Powiedział, że bardzo się 

cieszy, iż Dom Pomocy Społecznej w Chwałkowie zwiększa zakres swojej działalności i zatrudnia 

dodatkowo kilkanaście osób, ale z opisu tej sytuacji wynika, że pojawiły się pewne problemy 

ze spełnieniem obowiązujących standardów. Zapytał, jak daleko te problemy są już rozwiązane 

i kiedy kolejni pensjonariusze będą mogli w tym Domu zamieszkać. Ponadto zwrócił uwagę 

na ostatnie zdanie, gdzie brakuje jakiegoś elementu- przed słowem „wolontariacie” powinien być 

przyimek „o”. Powiedział, że chciałby tu zapytać o osoby będące wolontariuszami.  

Dyrektor DPS Chwałkowo Ryszard Janaszak powiedział, że przedłużają się procedury formalne. 

Musi odbyć się wizyta Sanepid-u, która jednoznacznie stwierdzi, że proponowane warunki 

odpowiadają wymogom i standardowi, który został zapisany w rozporządzeniu. Odpowiadając 

na drugie pytanie poinformował, że jednym z wymogów, które należy spełnić przed wizytą służb 

Wojewody, jest wypełnienie tzw. standardu zatrudnienia. Ponieważ obowiązuje w skali 

zatrudnienia pracownika merytorycznego wskaźnik 0,5, musiano zawrzeć umowy o wolontariacie 

z 5 osobami. Osoby te spełniają wymogi- skończyły studia wyższe, studiują lub zamierzają 

studiować. W przyszłości, w miarę zapełniania nowych miejsc, wolontariusze ci będą mogli znaleźć 

zatrudnienie w naszym Domu.  

 

Ad. 7) 
Przewodniczący Robert Marcinkowski poinformował, że otrzymał odpowiedź Zarządu Powiatu 

na interpelację złożoną przez radnych Sojuszu Lewicy Demokratycznej.  

Kopia odpowiedzi Zarządu stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 
Ad. 8) 

W punkcie „zapytania radnych” głosu nie zabrano. 

 

Ad. 9 a) 

Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego przedstawił 

Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski.  

Poinformował, że radna Pani Elżbieta Palka pismem z dnia 13 grudnia 2010 r. zrzekła się mandatu 

radnego w związku z zamiarem powołania Jej na stanowisko zastępcy Burmistrza Gostynia. Biorąc 

powyższe pod uwagę oraz przepis art. 190 ust. 1 pkt 2 ustawy z dnia 16 lipca 1998 r. ordynacja 

wyborcza do rad gmin, rad powiatów i sejmików wojewódzkich należy stwierdzić wygaśnięcie 

mandatu. Zgodnie z dyspozycją art. 190 ust. 2 powołanej wyżej ustawy podjęcie odpowiedniej 

uchwały należy do kompetencji Rady Powiatu Gostyńskiego. Wyjaśnił jednocześnie, 

że na następnej sesji Rada winna podjąć uchwałę o wstąpieniu w mandat radnego kolejnego 

kandydata z tej samej listy, który uzyskał kolejno największą liczbę głosów, o czym stanowi art. 

194 ust. 1 cytowanej ustawy. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano.  
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Uchwała Nr III/13/10 w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego została podjęta 
w wyniku głosowania- 12 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” przy 5 głosach wstrzymujących 
się”.  

W głosowaniu wzięło udział 17 radnych.  

 
Ad. 9 b) 

Projekt uchwały w sprawie nawiązania stosunku pracy ze Starostą Gostyńskim przedstawił 

Przewodniczący Rady Pan Robert Marcinkowski.  

Poinformował, że zgodnie z art. 12 pkt. 2 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie 

powiatowym do wyłącznej właściwości Rady Powiatu Gostyńskiego należy wybór i odwołanie 

zarządu oraz ustalenie wynagrodzenia jego przewodniczącego. Zgodnie z art. 9 ust. 2 ustawy 

z dnia 21 listopada 2008 r. o pracownikach samorządowych czynności z zakresu prawa pracy 

wobec Starosty Gostyńskiego, związane z nawiązaniem i rozwiązaniem stosunku pracy, wykonuje 

Przewodniczący Rady Powiatu Gostyńskiego. Natomiast wynagrodzenie Starosty Gostyńskiego 

ustala Rada Powiatu Gostyńskiego w drodze uchwały, zgodnie z rozporządzeniem Rady Ministrów 

z dnia 18 marca 2009 r. w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych. Stosunek pracy 

nawiązuje się z dniem wyboru na Starostę Gostyńskiego, a więc z dniem 9 grudnia 2010 r.  

 

Przewodniczący Komisji Samorządowo- Organizacyjnej i Porządku Publicznego Pan 
Grzegorz Marszałek poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 
4 głosy „za”, 1 głos „przeciw” przy 2 głosach „wstrzymujących się”.  

 
Radny Jarosław Jędrkowiak, w imieniu radnych Sojuszu Lewicy Demokratycznej poinformował, 

że radni tego ugrupowania ze względu na panujące warunki atmosferyczne nie zdążyli załatwić 

wszystkich formalności niezbędnych do założenia klubu radnych, jak również nie zdążyli omówić 

projektu uchwały zaproponowanego przez Przewodniczącego Rady w sprawie zamrożenia diet 

radnych. Powiedział, że zawsze byli przeciwni podwyższaniu wynagrodzenia, a dzisiaj będą 

za pod pewnym warunkiem. Projekt uchwały w sprawie zamrożenia diet ma na celu ograniczenie 

wydatków. Biorąc pod uwagę informacje otrzymane na posiedzeniach komisji, dotyczące 

wieloletniej prognozy finansowej powiatu gostyńskiego, zgodnie z którymi przez kolejne trzy lata 

nie będzie dużych możliwości rozwoju, a co za tym idzie, nie będzie zbyt dużo pracy zapowiedział 

złożenie przez radnych Lewicy propozycji, która jeszcze bardziej zamrozi diety, niż ta 

proponowana przez Przewodniczącego. Ponadto powiedział, że będą głosować za podwyżką 

dla Starosty, ale na najbliższej sesji zamierzają złożyć wniosek w sprawie zmiany stanowiska 

etatowego członka zarządu na zwykłego członka zarządu, co wg obliczeń da oszczędności 

ok. 400.000 zł przez 4 lata.  
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Uchwała Nr III/14/10 w sprawie nawiązania stosunku pracy ze Starostą Gostyńskim została 
pod jęta w wyniku głosowania- 16 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”.  
W głosowaniu wzięło udział 16 radnych spośród 17 radnych obecnych na sali obrad.  

 

Ad. 9 c) 

Projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole 

Opieki Zdrowotnej w Gostyniu przedstawił Wicestarosta Pan Janusz Sikora. 

Poinformował, że odwołanie i powołanie Rady Społecznej przy SP ZOZ w Gostyniu spowodowane 

jest upływem kadencji, która zgodnie z § 16 pkt 1 Statutu SP ZOZ w Gostyniu trwa 4 lata. Podjęcie 

uchwały jest zasadne, bowiem zgodnie z art. 45 ust. 8 ustawy z dnia 30 sierpnia 1991 r. 

o zakładach opieki zdrowotnej (tekst jednolity Dz. U. z 2007 r. Nr 14, poz. 89 ze zmianami) Radę 

Społeczną powołuje, odwołuje oraz zwołuje jej pierwsze posiedzenie podmiot, który utworzył 

publiczny zakład opieki zdrowotnej. 

Wicestarosta poinformował, że na posiedzeniu Zarządu w dniu 16 grudnia br. Starosta Andrzej 

Pospieszyński wskazał Janusza Sikorę jako osobę wyznaczoną przez Starostę. Członkiem Rady 

Społecznej z ramienia Wojewody jest Pan Ireneusz Rzeźnik. Ponadto Rada Społeczna liczy 

6 członków wskazanych przez Radę Powiatu. Pierwsze posiedzenie Rady Społecznej odbędzie się 

19 stycznia 2011 r., godz. 12:00 w SP ZOZ.  

Wicestarosta Janusz Sikora zaproponował na członków Rady Społecznej przy SP ZOZ 

Czesława Wojciechowskiego, Józefa Czarneckiego, Krzysztofa Deutscha, Kazimierza Musielaka, 

Zdzisława Kowalczyka, Andrzeja Czabańskiego.  

 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Pan Alfred Siama poinformował, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 6 głosów „za” przy nieobecności 1 radnego.  

 

Radny Jarosław Jędrkowiak zabierając głos poparł kandydaturę Czesława Wojciechowskiego, 

ponieważ radni Lewicy uważają, że jest to bardzo dobra kandydatura. Pozostałe kandydatury 

również uważają za bardzo dobre, jednak z drugiej strony nie chcieliby narażać radnych będących 

już przewodniczącymi komisji czy członkami zarządu na zbyt wiele pracy. Zaproponował dwie inne 

kandydatury- Pana Leszka Kamińskiego oraz Pana Krzysztofa Wachowiaka. Dodał, że obie te 

osoby reprezentują skrajnie różne środowiska, ale uważa, że wszystkie środowiska powinny mieć 

szansę zaistnienia w takiej Radzie, gdyż jej spektrum będzie wtedy bardzo szerokie.  

Wicestarosta Janusz Sikora poinformował, że przedstawiając radnych wiedział, że mają oni 

dobrą orientację w sprawach szpitala. Ponadto założeniem było, aby w Radzie Społecznej zasiadał 

przedstawiciel każdej gminy.  

Radny Aleksander Dolczewski zwracając się do radnego Jędrkowiaka zapytał, czy chodzi tutaj 

o poszerzenie Rady Społecznej.  
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Radny Jarosław Jędrkowiak powiedział, że są to zgłoszone kandydatury, gdyż Rada Społeczna 

nie musi składać się z samych radnych.  

Wicestarosta Janusz Sikora zwrócił uwagę, że do składu Rady mają wejść nie tylko radni- Pan 

Ireneusz Rzeźnik jest przedstawicielem Wojewody, a Panowie Czesław Wojciechowski i Andrzej 

Czabański nie są radnymi. Są to osoby z różnych środowisk i z różnych gmin.  

Przewodniczący Robert Marcinkowski zapytał o możliwość rozszerzenia składu Rady 

Społecznej. 

Wicestarosta Janusz Sikora powiedział, że Statut przewiduje sześciu członków zwykłych. 

Sekretarz Leszek Maliński poinformował, że zgodnie z art. 45 ust. 1 pkt 2 liczbę przedstawicieli 

Rady ustala sama Rada. W przypadku rozbieżności ze statutem należy zmienić statut.  

Radna Kazimiera Puślednik powiedziała, że zastanawia się, dlaczego Wicestarosta podał tylko 

kandydatury kolegów z przeciwnej strony stołu.  

Wicestarosta Janusz Sikora zaprzeczył podając nazwisko Czesława Wojciechowskiego. 
Radna Kazimiera Puślednik stwierdziła, że jest mało obiektywizmu i mając tyle obowiązków 

mogliby się z nimi podzielić pracą. 
Radny Jarosław Jędrkowiak zwrócił się z wnioskiem o zwiększenie liczby członków Rady 

Społecznej.  

Przewodniczący Robert Marcinkowski powiedział, że przed głosowaniem chciałby uzyskać 

zgodę wszystkich kandydatów, czego wymaga § 46 Statutu Powiatu:  

„1. W przypadku głosowania w sprawie wyboru osób przewodniczący rady przed zamknięciem listy 

kandydatów zapytuje każdego z nich, czy wyrażają zgodę na kandydowanie i dopiero po otrzy-

maniu odpowiedzi twierdzącej, zamyka listę kandydatów i zarządza wybory. 

2. Postanowienia ust. 1 nie mają zastosowania, gdy nieobecny kandydat złożył uprzednio zgodę 

na kandydowanie na piśmie.” 

Czesław Wojciechowski wyraził zgodę na kandydowanie. 

Józef Czarnecki wyraził zgodę na kandydowania.  

Krzysztof Deutsch wyraził zgodę na kandydowanie.  

Kazimierz Musielak wyraził zgodę na kandydowanie. 

Zdzisław Kowalczyk wyraził zgodę na kandydowania. 

Andrzej Czabajski wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Przewodniczący stwierdził, że kandydaci Leszek Kamiński i Krzysztof Wachowiak są nieobecni 

na sali posiedzeń. Zwrócił się zatem do wnioskodawcy z zapytaniem, czy ma pisemną zgodę 

kandydatów.  

Radny Jarosław Jędrkowiak powiedział, że nie przewidział tego. Przypomniał precedens, gdy 

w podobnych okolicznościach Przewodniczący dzwonił do kandydatów z zapytaniem o zgodę 

na kandydowanie. Radny zwrócił się o uzyskanie zgody od kandydatów w taki sam sposób.  
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Przewodniczący Rady powiedział, że dopuszcza taką możliwość, gdyż sam z niej korzystał kilka 

lat temu.  

Radny Aleksander Dolczewski zapytał, czy wcześniej nie należałoby przegłosować wielkości 

składu Rady.  

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że nie można tak postąpić, gdyż w przypadku gdyby 

postanowiono o 10-osobowym składzie Radzie Społecznej, a dwie osoby nie wyrażą zgody, 

to wielkość tej Rady stanie się bezprzedmiotowa, chyba że radni podadzą innych kandydatów.  

Radny Krzysztof Deutsch zgłosił kandydaturę Kazimiery Puślednik.  

Kazimiera Puślednik wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Przewodniczący Rady Robert Marcinkowski, w trakcie połączenia telefonicznego, uzyskał 
zgodę Leszka Kamińskiego i Krzysztofa Wachowiaka na kandydowanie do składu Rady 
Społecznej.  

 

Przewodniczący Rady poinformował że w tej chwili jest 11 kandydatów zgłoszonych do Rady 

Społecznej przy SP ZOZ w Gostyniu, przy czym Statut przewiduje 8- osobowy skład, z czego 

do obsadzenia przez Radę Powiatu jest 6 stanowisk. W związku z tym, z pośród 9 kandydatów 

radni będą musieli wybrać 6 osób, chyba że zostanie zgłoszony wniosek o rozszerzenie składu 

Rady Społecznej. 

Radny Jarosław Jędrkowiak przypomniał, że składał wniosek o rozszerzenie składu Rady 

o Leszka Kamińskiego i Krzysztofa Wachowiaka. W tej chwili składa wniosek o rozszerzenie 

składu Rady Społecznej o trzy osoby.  

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że w tej chwili mówimy w kontekście przedmiotowym- 

określamy liczbę a nie konkretne nazwiska.  

Radny Jarosław Jędrkowiak złożył wniosek o rozszerzenie składu Rady Społecznej 
do 11 członków.  
Starosta Andrzej Pospieszyński zwrócił się do Przewodniczącego o ogłoszenie przerwy 
w obradach.  

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę o godz. 12:09. 
Obrady wznowiono o godz. 12:21 

 

Przewodniczący Rady Robert Marcinkowski przypomniał, że przed przerwą radny Jędrkowiak 

złożył wniosek o zwiększenie składu Rady Społecznej do 11 osób. Zwrócił się o zabranie głosu 

w tej sprawie Dyrektora SP ZOZ. 

Dyrektor Pan Piotr Miadziołko poinformował, że działalność Rady Społecznej regulują przepisy 

art. 45 ustawy o zakładach opieki zdrowotnej. Ustosunkowując się do wniosku o poszerzenie 

składu Rady Społecznej wyraził opinię, że dla szpitala posiadającego 200 łóżek wystarczająca 

liczba osób zasiadających w Radzie Społecznej to 7-8 osób. Jest to nieduży szpital, liczba 
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10, 11 a nawet 15 osób zasiadających w Radzie Społecznej występuje w szpitalach wojewódzkich 

i klinicznych.  

Radny Jarosław Jędrkowiak stwierdził, iż ma wrażenie, że radni składający wnioski nie mają 

żadnego wsparcia- Sekretarz mówi że można, Dyrektor że nie można.  

Przewodniczący Rady wyjaśnił, że można zwiększyć liczbę osób zasiadających w Radzie 

Społecznej, chodziło tylko o wyrażenie opinii przez Dyrektora SP ZOZ.  

Radny Jarosław Jędrkowiak zwracając się do Dyrektora SP ZOZ zapytał, jakie ma zarzuty 

dla 11- osobowej Rady Społecznej.  

Dyrektor Pan Piotr Miadziołko zwrócił uwagę, że szpital wojewódzki jest trzy razy większy 

od szpitala powiatowego a Rada składa się tam z 11 osób. Tym samym dla szpitala powiatowego 

skład 8- osobowy Rady Społecznej jest wystarczający. Zapytał, dlaczego Rada Społeczna 

powinna składać się z 11 radnych.  

Radny Jarosław Jędrkowiak powiedział, iż rozumie, że szpital wojewódzki jest większy 

od powiatowego. Zapytał, w czym Dyrektorowi będzie przeszkadzała decyzja podjęta przez 

11 osób.  

Dyrektor Piotr Miadziołko powiedział, że wyraził tylko swoją opinię, decyzja należy do radnych.  

Radna Kazimiera Puślednik poinformowała, że rezygnuje z kandydowania do składu Rady 

Społecznej. 

 

Wniosek w sprawie zwiększenia liczby członków Rady Społecznej do 11 został- w wyniku 
głosowania: 4 głosy „za”, 11 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się” – odrzucony.  

 

Radny Krzysztof Deutsch poinformował, że rezygnuje z kandydowania do składu Rady 

Społecznej. 

 

Przewodniczący Robert Marcinkowski poinformował, że Rada Powiatu ma do obsadzenia 

6 miejsc, zgłoszonych jest 7 kandydatów. Zgodnie z § 47 Statutu: 

„1. W przypadku wyborów jawnych zwykłą większością głosów przewodniczący poddaje 

pod głosowanie zgłoszone kandydatury w porządku alfabetycznym, pytając, kto jest „za” 

wyborem (powołaniem) danej osoby. 

2. Wyczytany w porządku alfabetycznym radny podaje do protokołu imiona i nazwisko osoby, 

na którą oddaje głos „za”. Radny może oddać tyle głosów „za”, ile jest stanowisk do obsa-

dzenia. 

3. Przy zgłoszeniu większej liczby kandydatów niż wynosi liczba stanowisk, za wybrane uważa 

się osoby, które uzyskały w kolejności największą liczbę głosów.” 

 

Głosowanie: 
Józef Czarnecki- Leszek Kamiński, Czesław Wojciechowski, Andrzej Czabajski, Kazimierz 

Musielak, Zdzisław Kowalczyk, Józef Czarnecki 
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Krzysztof Deutsch- Wojciechowski Czesław, Czarnecki Józef, Musielak Kazimierz, Kowalczyk 

Zdzisław, Czabajski Andrzej, Kamiński Leszek, 

Aleksander Dolczewski- Wojciechowski Czesław, Czarnecki Józef, Musielak Kazimierz, 

Kowalczyk Zdzisław, Czabajski Andrzej, Kamiński Leszek, 

Piotr Gorynia- Czesław Wojciechowski, Józef Czarnecki, Kazimierz Musielak, Zdzisław 

Kowalczyk, Andrzej Czabajski, Leszek Kamiński, 

Jarosław Jędrkowiak Czesław Wojciechowski, Czarnecki, Musielak, Kowalczyk, Kamiński, 

Wachowiak 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że zgodnie ze Statutem należy podać imiona i nazwiska 

osób. 

Jarosław Jędrkowiak  Józef Czarnecki, Kazimierz Musielak, Zdzisław Kowalczyk, Leszek 

Kamiński, Krzysztof Wachowiak, Czesław Wojciechowski 

Czesław Kołak- Czesław Wojciechowski, Józef Czarnecki, Kazimierz Musielak, Zdzisław 

Kowalczyk, Andrzej Czabajski, Kamiński Leszek, 

Ireneusz Lesiński- Andrzej Czabajski, Leszek Kamiński, Zdzisław Kowalczyk, Krzysztof 

Wachowiak, Czesław Wojciechowski, Józef Czarnecki, 

Zdzisław Kowalczyk- Józef Czarnecki, Czesław Wojciechowski, Andrzej Czabajski, Leszek 

Kamiński, Kazimierz Musielak, 

Robert Marcinkowski- Czesław Wojciechowski, Zdzisław Kowalczyk, Józef Czarnecki, 

Kazimierz Musielak, Andrzej Czabajski, Leszek Kamiński, 

Grzegorz Marszałek- Leszek Kamiński, Czesław Wojciechowski, Andrzej Czabajski, 

Kazimierz Musielak, Zdzisław Kowalczyk, Czarnecki Józef 

Kazimierz Musielak- Czabajski Andrzej, Czarnecki Józef, Kowalczyk Zdzisław, 

Wojciechowski Czesław, 

Krzysztof Nawrocik- Czesław Wojciechowski, Józef Czarnecki, Kazimierz Musielak, 

Zdzisław Kowalczyk, Leszek Kamiński, Krzysztof Wachowiak, 

Andrzej Pospieszyński- Czesław Wojciechowski, Józef Czarnecki, Leszek Kamiński, Kazimierz 

Musielak, Zdzisław Kowalczyk, Andrzej Czabajski, 

Kazimiera Poślednik- Czesław Wojciechowski, Józef Czarnecki, Kazimierz Musielak, Andrzej 

Czabajski, Zdzisław Kowalczyk, Leszek Kamiński 

Mikołaj Rogala- Czesław Wojciechowski, Leszek Kamiński, Krzysztof Wachowiak, Andrzej 

Czabajski, Zdzisław Kowalczyk, Józef Czarnecki, 

Alfred Siama- Andrzej Czabajski, Józef Czarnecki, Leszek Kamiński, Zdzisław Kowalczyk, 

Kazimierz Musielak, Czesław Wojciechowski 

Janusz Sikora- Czesław Wojciechowski, Józef Czarnecki, Kazimierz Musielak, Zdzisław 

Kowalczyk, Andrzej Czabajski, Leszek Kamiński 

 

Na kandydatów oddano następującą liczbę głosów: 

Czesław Wojciechowski- 17 głosów, 
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Józef Czarnecki- 17 głosów, 

Kazimierz Musielak- 14 głosów, 

Zdzisław Kowalczyk- 16 głosów,  

Andrzej Czabajski- 15 głosów, 

Leszek Kamiński- 16 głosów, 

Krzysztof Wachowiak- 4 głosy, 

 
W wyniku głosowania powołano do Rady Społecznej przy SP ZOZ Czesława 
Wojciechowskiego, Zdzisława Kowalczyka, Józefa Czarneckiego, Kazimierza Musielaka, 
Andrzeja Czabańskiego i Leszka Kamińskiego. 

 

Radny Jarosław Jędrkowiak powiedział, że na początku głosowania były dwie słuszne 

koncepcje- Wicestarosta podał swoją koncepcję, radni Lewicy swoją. Okazało się, że Dyrektor 

SP ZOZ nie chce mieć szpitala wojewódzkiego i żadna opcja się nie ziściła.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że można też powiedzieć, iż osiągnięto pewien kompromis.  

Radny Jędrkowiak dodał, że kompromis ten nic nie wnosi. 

Przewodniczący Rady odpowiedział, że kompromis pokazuje, że częściowo zostały uznane racje 

jednej i drugiej strony. 

 

Uchwała Nr III/15/10 w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym 
Zespole Opieki Zdrowotnej w Gostyniu została podjęta w wyniku głosowania- 17 głosów 
„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. 
 
Ad. 9 d) 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy Powiatu Gostyńskiego 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego o wolontariacie na rok 2011” przedstawił 

Kierownik Biura Promocji |i Rozwoju Michał Listwoń. 

Poinformował, że współpraca z organizacjami pozarządowymi jest ustawowym obowiązkiem 

powiatu. Zgodnie z art. 4 ust. 1 pkt 22 ustawy z dnia 5 czerwca 2003 r. o samorządzie powiatowym 

(tekst jednolity z 2001 r. Dz. U. Nr 142, poz. 1592 z późn. zm.) powiat wykonuje określone 

ustawami zadania publiczne o charakterze ponadgminnym, w tym w zakresie współpracy 

z organizacjami pozarządowymi. Szczegółowo sferę współpracy organów administracji publicznej 

z organizacjami pozarządowymi określa ustawa z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie (Dz. U. Nr 96, poz. 873). Ustawa ta nakłada na organy administracji 

publicznej obowiązek realizacji zadań ze sfery publicznej, we współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 cytowanej ustawy, tj.:  
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1) osobami prawnymi i jednostkami organizacyjnymi działającymi na podstawie przepisów 

o stosunku Państwa do Kościoła Katolickiego w Rzeczypospolitej Polskiej, o stosunku 

Państwa do innych kościołów i związków wyznaniowych oraz o gwarancjach wolności 

sumienia i wyznania, jeżeli ich cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku 

publicznego, 

2) stowarzyszeniami jednostek samorządu terytorialnego.  

Podstawowe znaczenie w tej kwestii ma art. 5 ust. 3 cytowanej ustawy nakładający 

na organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego obowiązek uchwalania rocznego 

programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego. Przedłożony projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego stanowi zatem 

wypełnienie ustawowego obowiązku wynikającego z ustawy o działalności pożytku publicznego 

i o wolontariacie. Uchwała ureguluje współpracę pomiędzy samorządem Powiatu Gostyńskiego, 

a organizacjami pozarządowymi i podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego, 

określając zakres oraz formy tej współpracy. Wysokość środków finansowych przeznaczonych 

na realizację zadań zleconych zostanie określona przez radę powiatu w uchwale budżetowej. 

Projekt programu był konsultowany z organizacjami pozarządowymi. 

 

Przewodniczący Komisji Spraw Samorządowo- Organizacyjnej i Porządku Publicznego 
Grzegorz Marszałek poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 

7 głosów „za”. 

 

W dyskusji głosu nie zabrano. 

 

Uchwała Nr III/16/10 w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy Powiatu Gostyńskiego 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust.3 ustawy 
z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego o wolontariacie na rok 2011” 
została podjęta w wyniku głosowania- 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. 

 

Ad. 9 e) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/317/10 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 

25 marca 2010 r. w sprawie określenia zadań z zakresu zadań rehabilitacji zawodowej i społecznej 

osób niepełnosprawnych, realizowanych w ramach środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości kwot na poszczególne zadania przedstawił Wicestarosta 

Janusz Sikora. 

Poinformował, że ustawa o rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych obliguje 

Radę Powiatu do określenia zadań i uchwalenia podziału środków przeznaczonych na rehabilitację 

społeczną i zawodową osób niepełnosprawnych. Zmiana w podziale środków została dokonana 
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w związku z przyznaniem niższych dofinansowań do uczestnictwa w turnusie rehabilitacyjnym 

oraz do likwidacji barier architektonicznych. Dlatego niewykorzystane środki w załączniku nr 1 pkt 

2 i pkt 5 proponuje się przenieść na zadanie nr 3 w tymże załączniku – dofinansowanie 

zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, przedmioty ortopedyczne oraz środki pomocnicze. 

Przeniesienia te pozwolą na pełne wykorzystanie przez Powiat Gostyński środków otrzymanych 

z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, z uwzględnieniem aktualnych 

potrzeb środowiska osób niepełnosprawnych i ich rodzin. Proponowana zmiana podziału środków 

została przygotowana przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Gostyniu w uzgodnieniu 

z Powiatowym Urzędem Pracy oraz Powiatową Społeczną Radą ds. Osób Niepełnosprawnych. 

 

Przewodniczący Rady Robert Marcinkowski przedstawił opinię Powiatowej Społecznej Rady 
ds. Osób Niepełnosprawnych. Poinformował, że Rada zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Opinia Powiatowej Społecznej Rady stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Piotr Gorynia 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 4 głosy „za” podczas 

nieobecności jednego radnego. 

 
Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Alfred Siama poinformował, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 6 głosów „za” podczas nieobecności jednego radnego.  

 

W dyskusji głosu nie zabrano. 

 

Uchwała Nr III/17/10 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVIII/317/10 Rady Powiatu 
Gostyńskiego z dnia 25 marca 2010 r. w sprawie określenia zadań z zakresu zadań 
rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych, realizowanych w ramach 
środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości 
kwot na poszczególne zadania została podjęta w wyniku głosowania- 17 głosów „za”, 
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. 

 

Przewodniczący Robert Marcinkowski ogłosił przerwę o godz. 12:45. 
Poinformował, że w przerwie zbierze się Komisja Budżetu, Inwestycji i Rozwoju 

Gospodarczego celem zaopiniowania projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej dla Gminy Pogorzela. 
Obrady wznowiono o godz. 13:00. 
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Ad. 9 f) 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonych w Ciołkowie 

przedstawił Naczelnik Wydziału Architektury, Budownictwa i Gospodarki Nieruchomościami 

Ryszard Jankowiak. 

Poinformował, że działki: nr 36 o powierzchni 1,6900 ha (oznaczona w ewidencji gruntów jako 

droga i rów) i nr 43 o powierzchni 0,6300 ha (oznaczona jako droga), położone w Ciołkowie, 

stanowią drogę powiatową nr 4963 P. Obecnie są one własnością Skarbu Państwa - Agencji 

Nieruchomości Rolnych. Konieczne jest zatem uregulowanie ich stanu prawnego, tj. przejęcie ich 

na własność Powiatu Gostyńskiego. Zgodnie z art. 24 ust. 5 pkt 1 ustawy z dnia 19 października 

1991 r. o gospodarowaniu nieruchomościami rolnymi Skarbu Państwa (t.j. Dz.U. z 2007 r. Nr 231, 

poz. 1700 ze zmianami) Agencja Nieruchomości Rolnych może nieodpłatnie przekazać w drodze 

umowy na własność jednostce samorządu terytorialnego, m.in., na cele związane z inwestycjami 

infrastrukturalnymi służącymi wykonywaniu zadań własnych. Działki nr 36 i 43, położone 

w Ciołkowie na ww. cele są już wykorzystywane.  

 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Piotr Gorynia 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 4 głosy „za” podczas 

nieobecności jednego radnego. 
 
W dyskusji głosu nie zabrano. 

 

Uchwała Nr III/18/10 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonych 

w Ciołkowie została podjęta w wyniku głosowania- 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 
0 głosów „wstrzymujących się”. 
W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. 

 

Ad. 9 g) 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w Stankowie 

przedstawił Naczelnik Wydziału Architektury, Budownictwa i Gospodarki Nieruchomościami 

Pan Ryszard Jankowiak. 

Poinformował, że przedmiotem nabycia jest działka nr 301 o powierzchni 0,0100 ha, zapisana 

w księdze wieczystej Nr PO1Y/00007165/3, stanowiąca własność osoby fizycznej, nabycie której 

związane jest z budową drogi powiatowej. Przedmiotowa uchwała pozwoli na uregulowanie stanu 

prawnego nieruchomości. 

 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Piotr Gorynia 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 4 głosy „za” podczas 

nieobecności jednego radnego. 
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W dyskusji głosu nie zabrano. 

 
Uchwała Nr III/19/10 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej 
w Stankowie została podjęta w wyniku głosowania- 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 

0 głosów „wstrzymujących się”.  
W głosowaniu wzięło 17 radnych.  

 
Ad. 9 h) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Pogorzela przedstawiła 

Skarbnik Eleonora Gościniak.  

Poinformowała, że w dniu 11 grudnia br. w wyniku pożaru dach nad głową straciło pięć rodzin 

z Pogorzeli. Komisja Samorządowo- Organizacyjna i Porządku Publicznego postanowiła wystąpić 

z propozycją udzielenia pomocy finansowej Gminie Pogorzela z przeznaczeniem na usunięcie 

skutków wspomnianej tragedii. Zgodnie z art. 7 a ustawy o samorządzie powiatowym oraz art. 220 

ustawy o finansach publicznych, jednostki samorządu terytorialnego mogą udzielić sobie 

wzajemnie pomocy finansowej.  

 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Piotr Gorynia 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 5 głosów „za”.  

 
W dyskusji głosu nie zabrano. 

 
Uchwała Nr III/20/10 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Pogorzela została 
podjęta w wyniku głosowania- 17 głosów „za”, o głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”.  
W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. 

 
Ad. 9 i) 

Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu przedstawiła Skarbnik Eleonora 

Gościniak.  

Poinformowała, że Zarząd na posiedzeniu w dniu 16 grudnia 2010 roku przyjął projekt uchwały 

Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2010 rok. Zmiany 

w planie dochodów: 

1. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 3.973 zł z tyt. dofinansowania dla ZSR w Grabonogu 

w ramach programu „Uczenie się przez całe życie” – LEONARDO DA VINCI – dz. 801 rozdz. 

80130 - § 2700. 

2. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 3.023 zł ze sprzedaży albumu - dz. 750 rozdz. 75075 

§ 0970. 
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3. Zmniejszenie planu dochodów o kwotę 275.494 zł z tyt. dotacji z programu WRPO na zadanie 

pn.: „”Budowa pawilonu szkolnego z sześcioma wyposażonymi pracowniami dydaktycznymi 

w Zespole Szkół Rolniczych w Grabonogu wraz z zagospodarowaniem terenu” – dz.801 rozdz. 

80130 § 6207 w związku z przeniesieniem zadania na rok 2011.  

Ogółem kwota dochodów zmniejsza się o kwotę  268.498 zł. Zmiany w planie wydatków: 

1. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 3.973 zł dla ZSR Grabonóg na realizację programu 

„Uczenie się przez całe życie” – LEONARDO DA VINCI dz. 801 rozdz. 80130 § 4420. 

2. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 3.023 zł na zakup sprzętu komputerowego - dz. 750 

rozdz. 75020 § 4210. 

3. Zmniejszenie planu wydatków o kwotę 367.326 zł na zadanie pn.: „Budowa pawilonu 

szkolnego z sześcioma wyposażonymi pracowniami dydaktycznymi w Zespole Szkół 

Rolniczych w Grabonogu wraz z zagospodarowaniem terenu” – dz.801 rozdz. 80130 § 6057 - 

275.494 zł, § 6059 – 91.832 zł  w związku z przeniesieniem zadania na rok 2011. 

4. Zwiększenie rezerwy inwestycyjnej o kwotę 91.832 zł z zdania pn.: „Budowa pawilonu 

szkolnego z sześcioma wyposażonymi pracowniami dydaktycznymi w Zespole Szkół 

Rolniczych w Grabonogu wraz z zagospodarowaniem terenu” - dz. 758 rozdz. 75818 § 6800. 

5. Przesuniecie planu wydatków pomiędzy paragrafami w zadaniu pn.: „Budowa pawilonu 

szkolnego z sześcioma wyposażonymi pracowniami dydaktycznymi w Zespole Szkół 

Rolniczych w Grabonogu wraz z zagospodarowaniem terenu”  – dz.801 rozdz. 80130 § 6057, 

6059, 6050. 

6. Przesuniecie planu wydatków pomiędzy paragrafami w zadaniu pn.: „Przebudowa wraz 

z rozbudową SP ZOZ w Gostyniu” – dz.851 rozdz. 85111 § 6057, 6059, 6050. 

7. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy działami i paragrafami w: ZSZ w Gostyniu, PZD 

w Gostyniu, Domu Dziecka w Bodzewie, PUP w Gostyniu i Starostwie. 

Ogółem kwota wydatków zmniejsza się o kwotę 268 498 zł. Dokonuje się zmian w załącznikach:  

- Nr 3 Limity wydatków na Wieloletni Program Inwestycyjny Powiatu Gostyńskiego na lata 2009-

2011 w programie Infrastruktura drogowa: 

- zwiększa się zadania: ”Przebudowa drogi 4907 P Pępowo – Dłoń” o kwotę 1 zł, 

„Przebudowa drogi Gostyń – Stankowo dr. 3909 P” o kwotę 9.249 zł, „Przebudowa drogi 

powiatowej 4093 P Grabonóg - Piaski - wieś Grabonóg” o kwotę 634 zł 

- zmniejsza się zadania: „Budowa ścieżki rowerowej dr. 4803 P Krobia ul. Kobylińska” 

o kwotę 10.253 zł; „Budowa ścieżki rowerowej dr. 4803 P wieś Gębice o kwotę 8.375 zł,  

- Nr 4 Wykaz inwestycji jednostek budżetowych finansowanych z budżetu powiatu – zwiększa 

się zadanie pn.: „Przebudowa ulicy Miejsko-Góreckiej wraz z odwodnieniem w ciągu drogi 

powiatowej Nr 4009 P o kwotę 42.619 zł 

- Nr 5 Wydatki na programy i projekty ze środków funduszy strukturalnych i Funduszu Spójności 

(art. 216 ust. 2 pkt 6 ustawy o finansach publicznych), 

- Nr 6 Plan przychodów i wydatków Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym 

i Kartograficznym na 2010 rok 
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Ponadto Zarząd na posiedzeniu w dniu 28 grudnia 2010 roku przyjął autopoprawkę do projektu 

uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2010 rok. 

Zmiany w planie dochodów dotyczą przeniesienia w planie dochodów w dz. 853 rozdziale 85695 

pomiędzy paragrafami z § 2007 na § 2009 kwoty 4.102 zł. Zmiany w planie wydatków dotyczą 

przeniesienia w planie wydatków w dz. 853 rozdziale 85395 pomiędzy paragrafami z §4247 

na § 4249 kwoty 4.102 zł.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Pan Piotr Gorynia 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 4 głosy „za” podczas 

nieobecności jednego radnego.  

 
Radny Jarosław Jędrkowiak zwrócił uwagę na zmianę w załączniku nr 3- Limity wydatków 

na Wieloletni Plan Inwestycyjny Powiatu Gostyńskiego na lata 2009- 2011. W programie 

infrastruktura drogowa zwiększa się zadania „Przebudowa drogi 4907Pępowo- Dłoń” o kwotę 1 zł.  

Skarbnik Eleonora Gościniak wyjaśniła, że jest to limit, którego nie wolno przekroczyć.  

 
Autopoprawka do projektu uchwały została podjęta w wyniku głosowania- 17 głosów „za”. 
 
Uchwała Nr III/21/10 w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu została podjęta 
w wyniku głosowania- 17 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  
W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. 

 
Ad. 9 j) 

Projekt uchwały w sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2010 r. nie wygasają z upływem 

roku budżetowego przedstawiła Skarbnik Eleonora Gościniak.  

Poinformowała, że zgodnie z przepisem art. 263 ust. 2 ustawy z dnia 27 sierpnia  2009 r. 

o finansach publicznych (tj. Dz. U. z 2009 r. Nr 157, poz. 1241 ze zmianami) niezrealizowane 

kwoty wydatków zamieszczonych w budżecie jednostki samorządu terytorialnego wygasają 

z upływem roku budżetowego (31 grudnia). Natomiast przepis ust. 2 stanowi, iż organ stanowiący 

jednostki samorządu terytorialnego (rada) może ustalić wykaz wydatków, które nie wygasają 

z upływem roku budżetowego oraz określić ostateczny termin dokonania każdego wydatku ujętego 

w wykazie maksymalnie do 30 czerwca następnego roku. Zarząd w projekcie uchwały proponuje 

Wysokiej Radzie ustalenie wykazu wydatków nie wygasających zgodnie z cytowanymi wyżej 

przepisami prawa w zakresie realizowanych w roku 2010 zadań inwestycyjnych. By środki 

finansowe mogły być wydatkowane w roku 2011 bez konieczności wprowadzania ich do budżetu 

roku 2011, celowym jest podjęcie przez Radę przedmiotowej uchwały. Po ewentualnym przyjęciu 

projektu uchwały przez Wysoką Radę, środki finansowe określone w ust. 1 projektu uchwały, 

zostaną przekazane zgodnie  przepisem art. 263 ust. 6 ustawy  o finansach publicznych 

na wyodrębnione subkonto podstawowego rachunku bankowego powiatu, a następnie z tego 
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rachunku w roku 2011 regulowane będą płatności. Ponadto ze względu na różne terminy płatności 

Zarząd proponuje ustalenie ostatecznego terminu dokonania wydatków na dzień 30 czerwca 

2011 r. Ujęcie wydatków na budowę windy w budynku na ulicy Poznańskiej 200 jako wydatków, 

które nie wygasają z upływem roku budżetowego  spowodowane jest harmonogramem robót 

stanowiącym załącznik do umowy, który przewiduje wykonanie części robót do 2 lutego 2011r. 

W związku z tym ich protokolarny odbiór oraz zafakturowanie może nastąpić nie wcześniej 

niż w lutym 2011. Ujęcie wydatków na budowę pawilonu w ZSR w Grabonogu spowodowane jest 

tym, iż podpisana w lutym 2010 r. umowa z ENEA przewiduje realizację przyłącza w terminie 

do końca listopada. W przypadku jednak wystąpienia niekorzystnych warunków atmosferycznych 

termin może ulec przedłużeniu i w związku z tym ich odbiór oraz zafakturowanie nastąpią 

z początkiem roku 2011. 

 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego Piotr Gorynia 

poinformował, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie- 4 głosy „za” podczas 

nieobecności jednego radnego. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, jak wygląda sprawa przyłącza energetycznego do nowego 

pawilonu w Zespole Szkół Rolniczych- czy zostało już wykonani i rozliczone. 

Naczelnik Wydziału Zarządzania i Inwestycji Maciej Kaźmierczak wyjaśnił, że przyłącze cały 

czas istnieje, chodzi tu o zwiększenie mocy, które wynikało z zaprojektowanych pierwotnie 

bojlerów elektrycznych na ciepłą wodę. W międzyczasie zmieniła się technologia dostarczania 

ciepłej wody, która pochodzi obecnie z kotłowni znajdującej się w budynku. W związku z tym nie 

ma potrzeby zwiększania mocy na dzień dzisiejszy, chyba że w przyszłości będą tam jakieś 

urządzenia dla których potrzebna będzie ta moc.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy kwestie techniczne i księgowe zostały wyjaśnione, gdyż jest tu 

zapis, że zostanie to zafakturowane na początku przyszłego roku.  

Naczelnik Maciej Kaźmierczak potwierdził, że zostanie to wykonane po zwiększeniu mocy.  

 

Uchwała Nr III/22/10 w sprawie wydatków budżetu powiatu, które w 2010 r. nie wygasają 
z upływem roku budżetowego została podjęta w wyniku głosowania- 17 głosów „za”, 
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  
W głosowaniu wzięło udział 17 radnych. 

 

Ad. 10) 

Wobec braku zapytań w punkcie 10) głosu nie zabrano.  

 

Ad. 11) 
Radny Jarosław Jędrkowiak odnosząc się do odpowiedzi, jaką otrzymali radni Sojuszu Lewicy 

Demokratycznej na złożoną interpelację dotyczącą ogrzewania hali przy Zespole Szkół 
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Ogólnokształcących w Gostyniu zwrócił się do radnych, aby zanim połamią się opłatkiem 

przyrzekli, że będą się poważnie traktować. Stwierdził, że po otrzymanym piśmie radni Lewicy 

zaczynają wątpić, czy 6- osobowa grupa radnych reprezentująca 1/3 społeczeństwa traktowana 

jest poważnie. Zapytał, jak można pisać „próbowano wyjaśnić”, „należało rozpocząć”, „doszło”. 

Użyto sformułowań, które nic nie wnoszą. W związku z powyższym złożył wniosek o udostępnienie 

wszelkiej dokumentacji z całą procedurą przyłączania gazu do hali sportowej.  

Radny Alfred Siama zwrócił się z wnioskiem o stworzenie na stronie internetowej powiatu 

zakładki poświęconej wyróżnieniu „Zasłużony dla Powiatu Gostyńskiego” i umieszczeniu tam 

informacji dotyczącej listy osób i organizacji, którym przyznano ten tytuł jak również wyciąg 

z regulaminu , który zobrazuje społeczeństwu, w jaki sposób można zgłaszać kandydatury do tego 

wyróżnienia. Radny wyjaśnił, że dość często zgłaszają się do niego osoby pytające o procedury 

dotyczące starania się o ten tytuł, zgłaszania kandydatur itd. Ostatnio ktoś proponował przyznanie 

wyróżnienia „Zasłużony dla Powiatu Gostyńskiego organizacji, która niedawno ten tytuł otrzymała.  

Radny Aleksander Dolczewski, w imieniu mieszkańców wsi Stary Gostyń, złożył wniosek 

w sprawie ustawienia znaku ograniczenia postoju przy drodze powiatowej przebiegającej 

przez wieś.  

Radny Zdzisław Kowalczyk złożył wniosek w sprawie zmiany ograniczenia prędkości 

na ul. Poznańskiej w Gostyniu. W tej chwili jest tam ograniczenie prędkości do 50 km/h, 

co powoduje, że droga ta cały czas jest zablokowana.  

 

Ad. 12.) 
Przewodniczący Rady Robert Marcinkowski przypomniał, że termin na złożenie oświadczenia 

majątkowego mija dnia 1 stycznia 2011 r., tj. 30 dni od dnia złożenia ślubowania.  

Wraz z oświadczeniem majątkowym należy złożyć kopię zeznania podatkowe (PIT) za 2009 rok. 

Przewodniczący przekazał radnym zaproszenie dyrekcji, grona pedagogicznego oraz uczniów 

Państwowej Szkoły Muzycznej I Stopnia na tradycyjny koncert noworoczny, który odbędzie się 

14 stycznia 2011 o godz. 18:00.  

Radny Jarosław Jędrkowiak zgłosił powstanie Klubu Radnych Lewicy, dokumenty przekaże 

Przewodniczącemu Rady. Ponadto zwrócił się o udzielenie informacji na piśmie na temat 

wydatków związanych z likwidacją Klubu Sportowego „Kania Gostyń”, na co były wydawane te 

środki. 

Dyrektor Pan Grzegorz Mayer poinformował, że praca przy zimowym utrzymaniu dróg trwa 

od 27 listopada z dwudniową przerwą. Na dzienne utrzymanie dróg Powiatowy Zarząd Dróg 

wydaje około 30 tys., szacuje się, że na dzień dzisiejszy jest to koszt 1 mln zł. Dzisiaj na godz. 

10:00 pracowało 28 jednostek uruchomiono także, zgodnie z porozumieniami, wszystkie gminy 

powiatu gostyńskiego. Przypomniał, że w powiecie obowiązują standardy do IV do VI. Standard I 

to drogi ekspresowe i autostrady, II to ważne drogi krajowe i wojewódzkie, III- to drogi krajowe 

i wojewódzkie, IV- to drogi powiatowe i pozostałe drogi wojewódzkie, V- drogi powiatowe, VI- drogi 

powiatowe i gminne. Ponadto Dyrektor zwrócił uwagę na zapisy procedur z 2001 r. dotyczące 
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czasu reakcji drogowców na opady śniegu i gołoledzi. W standardzie IV mamy cztery godziny 

na podjęcie działań po ustaniu opadów, w standardzie V ten czas reakcji to 24 godziny, 

a w standardzie VI to 48 godzin.  

Radny Grzegorz Marszałek zapytał o czas reakcji, czy nie należałoby podjąć kroków w kierunku 

zmiany tych zapisów.  

Dyrektor Grzegorz Mayer powiedział, że nie czeka się tych czterech godzin, często wyjazdy są 

już w trakcie opadów.  

Radny Zdzisław Kowalczyk powiedział, że rano ok. 7:00 jechał do Krotoszyna, skąd wracał 

ok. godz. 10:00 i nie widział ani jednego pługa na terenie powiatu gostyńskiego. Odnosząc się 

do zapisu o czterech godzinach stwierdził, że na ten czas trzeba by drogę zamknąć.  

Radna Kazimiera Puślednik zwróciła uwagę, że na naszych drogach są takie newralgiczne 

punkty, które są notorycznie zasypywane śniegiem. Zapytała, czy PZD poczyni jakieś starania 

w celu założenia ochronnych płotów.  

Dyrektor Grzegorz Mayer odpowiedział, że jeszcze w latach 1999- 2003 takie płotki w miejscach 

newralgicznych stawiano. Na dzień dzisiejszy odstąpiono od tego, również w innych częściach 

kraju. Dyrektor powiedział, że rolnicy sobie nie życzą, aby płotki były ustawiane na ich polach, gdyż 

stawia się je w październiku, kiedy rolnicy jeszcze zbierają plony a zdejmuje na przełomie marca 

i kwietnia. Ponadto rolnicy żądają odpłatności, na co powiatu nie stać.  

Radna Kazimiera Puślednik powiedziała, że chodzi tu o odcinek ok. 300 m bezpośrednio przed 

rejonem dróg w Krobi, który jest stale zasypywany. Jest to droga wojewódzka, a pola należą 

częściowo do gminy a część do jednego właściciela. Byłby to przykład, że płotki jednak chronią, 

można też opóźnić termin zakładania płotków a przyspieszyć ich zdejmowania.  

Radny Jarosław Jędrkowiak zapytał, czy płotki w ogóle są w posiadaniu PZD i ile ich jest. 

Dyrektor Grzegorz Mayer odpowiedział, że płotki o długości ok. 4 km są w PZD.  

Radny Jarosław Jędrkowiak zapytał, czy jedynym problemem są właściciele gruntów.  

Starosta Andrzej Pospieszyński zwrócił uwagę na relację z obywatelami powiatu. Odnosząc się 

do wcześniejszych wypowiedzi na temat zwrotu nadpłat za karty pojazdu zasugerował, aby 

wystąpić z apelem o przeznaczenie tych 2 mln zł z kart pojazdu na akcję zima, tym bardziej 

że wiele podmiotów handlujących pojazdami odzyskało te 500 zł od nabywcy auta.  

Radny Jarosław Jędrkowiak nie zgodził się z przedmówcą. Stwierdził, że podpisałby się pod 

takim apelem ale nie ma przekonania, że obywatele go dobrze zrozumieją. Dodał, że nie jest 

przeciwko kontroli, ale nie można wkładać wszystkich do jednego worka twierdząc, że kto handluje 

samochodami, ten pewnie coś tam zrobił.  

Radny Grzegorz Marszałek zwracając się do Dyrektora PZD powiedział, że na terenie Gminy 

Pogorzela nie było dzisiaj żadnych pługów, na terenie Gminy Borek do godz. 9:30 również nie. 

Zapytał, czy zatem DROGBUD nie ma siedmiu maszyn, aby w każdej gminie odgarniać śnieg.  

Dyrektor PZD Grzegorz Mayer powiedział, że o godz. 10 było na drogach 28 jednostek. Dodał, że 

być może radny jechał inną drogą i nie zauważył lub dopiero jechały przez Gminę Piaski.  
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Ad. 13) 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Robert Marcinkowski zamknął trzecią 

sesję Rady Powiatu o godz. 13:45. 

 

 

Przewodniczący Rady 
/-/ Robert Marcinkowski 
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Elżbieta Mikstacka 

 


